



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



Accredited by



مجلس الاعتماد الأكاديمي
Committee for Academic Accreditation

الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم

College of Business Administration Master of Entrepreneurship (MIE)



Admission Requirements

In accordance with the University's requirements for graduate degrees, a candidate to be admitted into the EMI program must fulfill the following requirements:

- ◆ Hold a bachelor's degree in Business Administration or a related field from a UAE-recognized university with a minimum cumulative GPA of 3,0/4,0.
- ◆ Students with a GPA below 3 may be admitted conditionally.
- ◆ (English EmSAT) with a minimum score of 1400 or a minimum score of 550 on paper based TOEFL or 6 on IELTS (or its equivalent).
- ◆ An Interview with the EMI Admission Committee.

College Programs

- ◆ Master of Business Administration
- ◆ Bachelor of Science in Management
- ◆ Master of Entrepreneurship

For More information



Female accommodation
Available Inside University Campus

Accredited by



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم

AACSB

Business
Education
Alliance

Member



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

كلية إدارة الأعمال ماجستير ريادة الأعمال

البرامج التي تقدمها الكلية :

- ♦ ماجستير إدارة الأعمال
- ♦ بكالوريوس العلوم في الإدارة
- ♦ ماجستير ريادة الأعمال

لمزيد من المعلومات



متطلبات القبول :

- ♦ متماشيا مع المتطلبات الجامعية للدراسات العليا، يمكن للطلبة الالتحاق ببرنامج ماجستير ريادة الأعمال عند استيفاء المتطلبات التالية:
- ♦ الحصول على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال أو ما يماثلها من جامعة معترف بها في دولة الإمارات بمعدل تراكمي لا يقل عن 3 نقاط من 4 عند التخرج
- ♦ الطلبة الحاصلين على معدل أقل من 3 نقاط، يتم قبولهم قبولا مشروطا
- ♦ الحصول على شهادة اختبار الإمارات القياسي للغة الانجليزية بمعدل لا يقل عن 1400 نقطة، أو الحصول على شهادة اختبار التوفل المؤسسي الورقي بمعدل لا يقل عن 550 نقطة، أو الحصول على شهادة اختبار أيلتس أكاديمي بمعدل لا يقل عن 6 نقاط
- ♦ اجتياز المقابلة الشخصية مع لجنة قبول برنامج ماجستير ريادة الأعمال

متوفر سكن للطلبات
داخل الحرم الجامعي

www.ustf.ac.ae
admission@ustf.ac.ae

09 2222 644
0502023600

USTFujairah